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Så kom sæson 2022 endelig i gang, og medlemmerne har lavet 

et flot stykke arbejde med de gode nye baner. Steen og Anette 

har vanen tro taget absolut den største tørn med det, så 

mange tak skal de have.  

Vi startede ud med morgenkaffe, så fik vi standeren hejst, før 

vi kom ud, for at indvie de fine nye baner i solskinnet. 

Vi tager imod nye medlemmer med kyshånd, for der er ikke 

noget sjovere, end at banerne bliver brugt, og der er plads til 

både nybegyndere og mere erfarne spillere.  

 

Peter Poulsen er nyt medlem i udvalget, som nu består af 

Steen, Annette og Peter, så grib endelig fat i dem, hvis I skulle 

have nogle spørgsmål om f. eks. medlemskab. 

 
05-05-2022/ Red. Anette Hvid 

 

 


